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Rapport styrelsemöte 4 oktober 2021 
 

 Årsmöte 
Hittills har 30 personer anmält sig till årsmöte på onsdag 6/10. Kallelse skickas 
ut via Teams under dagen och verksamhetsberättelse samt verksamhetsplan 
bifogas. 
 
Det saknas en representant till val av ny styrelse och det ser i nuläget ut som 
att denna post blir vakant och att ett extra medlemsmöte kommer krävas för 
detta fyllnadsval. 
 
Det saknas också representanter till nästa års valberedning, men vi hoppas att 
dessa ska kunna väljas på årsmötet ändå. 
 
I användarföreningens stadgar anges att styrelsen ska ha 6 ledamöter. 
Styrelsen föreslår justering av stadgarna avseende detta och att styrelsen ska 
kunna ha exempelvis 5-6 ledamöter. En justering av stadgarna kan endast 
göras på ett årsmöte och detta kan bli aktuellt först till nästa årsmöte (hösten 
2022) i och med att ett ändringsförslag måste utlysas minst en månad innan 
mötet. Förslagsvis ses då hela stadgarna över vid samma tillfälle. 
 

 Nästa styrelsemöte 
Måndag 4/10 kl. 15.00. 
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